
 

 

KLAIPĖDOS MIESTO SAVIVALDYBĖS 

NEVYRIAUSYBINIŲ ORGANIZACIJŲ TARYBOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

 

2021 m. birželio 2 d. Nr. TAR1- 125 

Klaipėda 

 

Posėdis įvyko: 2021 m. gegužės 25 d.  

Posėdžio pirmininkė – Sandra Sirutienė. 

Posėdžio sekretorė – Ieva Krušaitė. 

Dalyvavo: Roma Fabijonavičiūtė-Genienė, Liudvika Kuzminčiūtė, Agnė Zabrynaite, Dalia 

Jakulytė, Saulius Liekis, Aistė Valadkienė, Renata Razgienė, Vytis Radvila, Vaida Raugelė, Andrius 

Petraitis. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl posėdžių  filmavimo, transliavimo bei vaizdo ir garso įrašų viešinimo. 

 

1. SVARSTYTA. Posėdžių filmavimas, transliavimas bei vaizdo ir garso įrašų viešinimas. 

 Pirmininkė Sandra Sirutienė 2021-05-25 elektroniniu paštu kreipėsi į NVO tarybos narius ir 

informavo, kad  yra gautas laiškas iš Klaipėdos miesto savivaldybės Duomenų apsaugos pareigūnės. 

Visiems NVO tarybos nariams elektroniniu paštu buvo persiųsta visa informacija dėl posėdžių 

transliacijų bei įrašų viešinimo. Pirmininkė, kreipėsi į visus Tarybos narius su prašymu iki gegužės 

31 d. apsvarstyti posėdžių transliavimo galimybę ir elektroniniu paštu išreikšti savo nuomonę. Buvo 

pasiūlyta rinktis ir išreikšti nuomonę atsižvelgus į šiuos klausimus:  

 Ar pritartumėte posėdžių, kuriuose dalyvaujate, viešam transliavimui ir įrašų viešinimui 

Savivaldybės internetinėje svetainėje bei „youtube“ kanale? 

 Ar pritartumėte posėdžių, kuriuose dalyvaujate,  tik garso įrašų darymui ir jų viešinimui? 

NVO tarybos nariai elektroniniu paštu išreiškė savo nuomonę, balsavo "pritariu/nepritariu" 

posėdžių transliacijoms bei įrašų viešinimui. Viso balsavo 11 tarybos narių. 11 narių - „pritarė“ (S. 

Sirutienė, R. Fabijonavičiūtė-Genienė, L. Kuzminčiūtė, A. Zabrynaite, D. Jakulytė, S. Liekis, A. 

Valadkienė, R. Razgienė, V. Radvila, V. Raugelė, A. Petraitis), 0 – „nepritarė“, 7 – susilaikė nuo 

balsavimo (neatsakė į elektroninį balsavimą).  

L. Kuzminčiūtė bei A. Zabrynaite  išreiškė nuomonę, kad pritaria pirmam pasiūlytam variantui.  

V. Raugelė, taip pat pritarė posėdžiu garso ir vaizdo transliacijoms „online“, ir šių įrašų 

prieinamumui komisijos, tarybos kadencijos laikotarpiu, nebent pati taryba pagal poreikį, atskirais 

išimtiniais atvejais, nuspręstų kitaip. 

 

NUTARTA. Posėdžių filmavimui, transliavimui bei vaizdo ir garso įrašų viešinimui pritarta. 

 

 

Posėdžio pirmininkė                         Sandra Sirutienė 

   

Posėdžio sekretorė                                                                                                            Ieva Krušaitė                                                                                         

 

 


